

# Generalforsamling 13. november 2011

## Referat

### 1. Valg af ordstyrer og 2 referenter

Eva 17-36 og Christian valgt til ordstyrer. Martin 10-7 valgt til referent. David 16-90 som backupreferent.

### 2. Valg af 4 personer til stemmeudvalg

3 borde 3 personer Emilie 16-80 Bille 6-31 Karsten

### 3. Godkendelse af dagsorden

Morten 12-5 Der er en redaktionel fejl på side 22 ÆF27 bliver delt op i ÆF27 (sletning af §12) og ÆF27a ny §12 hver forslag behandles

Henrik 11-9 ÆF19 stk. 4 det er dumt at komme med afbud hvis man kommer.

Erling 18-41 der er lagt op til klumpning af ændringsforeslagene, det skal vel også vedtages under dagsordenen.

Morten 12-5 tages under punktet

Martin 10-7 Er der nogle ansatte på hønen?

Eva 17-36 Ja

Christian Ændringsforslag 18a og 18b, hvilket af de to forslag er mest vidtgående, med andre ord, hvilken paragraf skal på valg først?

Morten 12-5 Der er to forslag, da reglerne som de ser ud nu er imod §4

Thomas 10-77 Må de der gør rent i morbærhaven gøre rent på hønen.

Morten 12-5 Ja

### 4. Beretninger

#### a. Bestyrelsen for Albertslund Ungdomsboliger (AUB)

Ingen yderligere kommentarer

Jacob 8-92 Er der kommet nogen yderligere indikationer fra kommunen ang. renoveringssagen.

Torben Kommunen er meget insisterende om at vi kun søger til tagene, vi hælder til en helhedsplan, men tager tegene først.

Jacob 8-92 De lejligheder man skal bruge til destruktive indgreb, kan man melde sin lejlighed?

Torben Destruktive indgreb er gjort

Henrik 11-9 Der har været en byrenovering i Albertslund syd. Kommer det til os på et tidspunkt

Torben Der kommer en renoveringspulje under den nye regering. Den håber vi at komme under.

Christian Der er en helt anden professionel struktur i syd, vi ikke har tradition for i Morbærhaven, og en helt anden økonomi

#### b. Afdelingsbestyrelsen (AB)

Ingen yderligere kommentarer

Henrik 11-9 Sidder selv i AB, men spørger alligevel. Jeg undrer mig over hvordan man fokuserer arbejdet i AB. F.eks. der har været nogle undersøgelser af ghettoer, det var måske en ide at undersøge om morbærhaven ikke er ved at blive en ghetto. Vi har enorm gennemstrømning af lejere, og vi er nødt til at undersøge hvad der foregår.

Thomas 10-77 har hørt et rygte om at der, over sommeren, var over 200 tomme lejligheder.

Torben vi har ingen tomme lejligheder

Morten 12-5 Der er mange tomme lejligheder, dog kun lejligheder under ud og indflytning.

Karsten 4-53 hvor lang er ventetiden

Bille 6-31 ca ½ år

c. Kassereren

Lad os under budgettet ikke gå i bagateller!

## 5. Beslutningsforslag

a. Oprettelse af cykelværkstedsgruppe

Thomas 10-77 Jeg syntes at det kunne være en god ide i Morbærhaven

Karsten 4-53 Mener ikke at den gamle cykelværkstedsgruppe nogensinde er blevet nedlagt. Der er bare ikke nogen medlemmer.

Christian der findes en værkstedsgruppe, der har et medlem. En mulighed er at man indgår i et samarbejde med værkstedsgruppen.

Dublo 20-100 kan man komme ned og få repareret sin cykel, eller skal man selv.

Thomas 10-77 jeg forestiller mig begge dele

Kenni 5-115 Hvem skal sørge for åbningstider

Thomas 10-77 Det forestiller jeg mig kontaktpersonen til.

Henrik 11-9 Der var en masse "døde" grupper for en del år siden, som vi nedlagde. Cykelgruppen røg vist i den sammenhæng

Morten 12-5 Lad os stemme om oprettelse af gruppen, og tage lokalerne bag efter.

Keld 10-10 Man skal bruge værktøjet

Thomas 10-77 jeg forestiller mig det hele.

Karsten 4-53 Specialværktøjet ligger i kassen på beboerkontoret

For 21

Imod 0

Blank 8

Oprettet

b. Tildeling af lokale til cykelværkstedsgruppen

Der er pt. ingen egnede lokaler ledige, men man kan tage en snak med værkstedsgruppen

Kathrine 17-48 Tag en snak med værkstedsgruppen, i stedet for at vi tager en timelang diskussion om ingen ting.

Morten 12-5 tildeling af lokaler kan også tages på et FM

Thomas 10-77 kan man klunse nogle af de indsamlede cykler.

Torben Ikke umiddelbart. Det er hittegods.

Der er usikkerhed om hvem der er kontaktperson i værkstedsgruppen. Det skal undersøges.

Henrik 11-9 Der er en nøgleholder.

Thomas 10-77 vil gerne have nogle lokaler.

Kenni 5-115 Hvad med foran beboerkontoret i åbningstiderne?

Morten 12-5 Du kan kun søge om de lokaler der ledige. Lokalerne i C3 er ikke egnede. Lad os undersøge hvem der er kontaktperson i værkstedsgruppen.

Eva 17-36 Jeg undersøger kontaktpersonen i værkstedsgruppen og vender tilbage i morgen

Thomas 10-77 Jeg kunne evt. melde mig ind i værkstedsgruppen. Forslag b frafaldes

c. Beslutning af forretningsorden til fremtidige generalforsamlinger

Vi stemmer om forretningsordenen i sin helhed.

Morten 12-5 Vi har vedtægter nok, og der står nogle sjove løsninger på ting der ikke udgør et problem.

Kenni 5-115 Disse løsninger fungerer i andre problemer

Karsten 5-53 Den rummer nogle problemer, lad den blive gennemlæst igen og komme op senere.

Henrik 11-9 kunne vi evt tage det på et FM?

For 2

Imod 9

Blank 18

Ikke vedtaget

6. **Vedtægtsændringer**

Der er indkommet et ændringsforslag til ÆF13 Man vil gerne fortsætte med at der er fortrinsret for beboerne.

Morten 12-5 Har været med til at lave ændringerne fra paragrafrytteriet, som langt hænd af vejen er petitesser. Vi starter med kontorudvalgets ændringer.

Lars Munter Man syntes at et valg gjorde det umuligt at gå personen på klingen om han/hun er kvalificeret.

Morten 12-5 I ønsker kassereren ikke valgt men ansat, men i ønsker ikke at de ansatte skal kunne være i AB, men kassereren skal fortsat kunne være medlem af AB? Det

hænger ikke sammen!

De vedtægtsændringer der er kommet er i strid med sig selv

Martin 10-7 Som jeg har forstået det, skal en beboer ansat som kasserer, være medlem af AB, men samtidig kan han som ansat ikke være medlem af AB. Det hænger ikke sammen.

Morten 12-5 Jeg tror ikke det er lovligt. Jeg mener AB så vil være selvsupplerende.

Thomas 20-100 Kan man ikke blot lade personen ikke være en del af AB

Lars Munter Lad kassereren have mødepligt uden at være medlem af AB

Henrik 11-9 Lad os sparke det til hjørne, og lad det blive gennemarbejdet lidt yderligere.

Karsten 5-53 jeg er forvirret over rækkefølgen

Morten 12-5 Det var en redaktionel beslutning.

#### **ÆF5**

For 0

Imod 4

Blank 24

Ikke vedtaget

#### **ÆF13**

Ændringsforslaget til ÆF13 bortfalder

For 0

Imod 5

Blank 21

Ikke vedtaget

#### **ÆF14a**

Bortfalder

### **Paragrafrytteriets vedtægtsændringer blev fremlagt af Morten 12-5**

Kathrine 17-48 Hvordan skal vi holde styr på beboerkort, når folk flytter internt?

Kenni 5-115 Hvad med at folk afleverer deres beboerkort på adm når folk flytter. Folk kunne få beboerkort på adm ved indflytning.

Kathrine 17-48 god ide.

David 16-90 Der er stregkode på kortene, med tiden vil man kunne skanne dem, og systemet informerer så om det er gyldigt.

Karsten 5-53 antallet af bestyrelsesmedlemmer stemmer ikke over ens med AUB's vedtægter.

Morten 12-5 Der er mange konflikter både i og med AUB's vedtægter. Dem har vi ikke arbejdet med

Henrik 11-9 Måske skulle vi rydde op i det nu

Morten 12-5 Det er en meget stor opgave.

Henrik 11-9 Foreslår at de 5 i ÆF 1 bliver til 6

Morten 12-5 ønsker at frafalde det oprindelige forslag og inkorporere ændringsforslaget i et nyt

#### **ÆF1**

For 23

Imod 0

Blank 6

Vedtaget

David 16-90 Hvem er det 6. i ÆF1 vi er nu 3 interne, 2 eksterne. Hvem er den 6?

Der var nu en længere diskussion om hvem der sidder i bestyrelsen. Der blev ikke opretholdt en talerække æg folk talte i munden på hinanden, så det var umuligt at føre et detaljeret referat. Der resulterede i en omtælling. Der stemmes om at ændre 6 tilbage til 5

For 21

Imod 0

Blank 8

Vedtaget

**ÆF4**

Karsten 5-53 hvem skal betale for en ekstra kortmaskine

Eva 17-36 Det står i budgettet BF

For 23

Imod 0

Blank 6

Vedtaget

**ÆF2, 9 og 15**

Karsten 4-53 8%? skal vi ikke bare tage et antal beboere

Morten 12-5 1235 er max antal beboere med 2-værelses og boligtilladelser

David 16-90 1063 lejemaal giver ikke 8%=99

Morten 12-5 Foreslår at man ændrer ordet husdan til beboere.

David 16-90 Vil det ramle ind i noget andet.

Morten 12-5 Nej, men jeg tror det ikke

Thomas 20-100 lad os stemme.

ÆF2 stemmes for med ændring

For 14

Imod 1

Blank 13

Vedtaget

**ÆF3, 6, 8, 10, 11, 14b, 24**

Punkterne sættes til afstemning som en samlet pakke.

For 21

Imod 0

Blank 7

Vedtaget

**ÆF7**

Kathrine 17-48 Gælder deadlineen også for bestyrelsen?

Henrik 11-9 Har man brug for den kortere tid, fordi man får indlægene digitalt

Morten 12-5 Ja

Kenni 5-115 Kan den komme ud 14 dage før i stedet for 10

Morten 12-5 Så har vi ikke tid nok til at trykke den

For 18

Imod 0

Blank 9

Vedtaget

**ÆF12**

Henrik 11-9 Hvem holder øje med kontorudvalget

Morten 12-5 Det gør beboerne, da det er AB-medlemmer. Vi står til ansvar for GF

For 15

Imod

Blank 10

Vedtaget

**ÆF16**

Henrik 11-9 Vil gerne have en præcision af praksis

Morten 12-5 Dagsorden fremgår af referatet

Kenni 5-115 Er det ikke en ret for beboerne at kunne se hvad der foregår på møderne.

Morten 12-5 jo, men det er besluttet at repræsentantskabsmøderne er lukkede, så de kan alligevel ikke deltage.

Kenni 5-115 Mener det er vigtigt at beboerne har en mulighed for at være med i beslutningerne

Morten 12-5 Beslutningerne skal op på et FM

Kenni 5-115 Kommer med et ændringsforslag  
Henrik 11-9 Har været i bladgruppen i mange år. Har en enkelt gang været til et rep.møde. Der er meget lidt kendskab til rep. eller hvad der foregår der.  
Ændringsforslag til ÆF16 fra Kenni 5-115 der giver beboere adgang til rep-møderne, og sikrer at dagsordenen bliver offentliggjort.  
David 16-90 vil gerne have en præcisering om at der kan være lukkede punkter, hvor der ikke er tilhørere til stede  
Oprindeligt forslag frafaldet, der stemmes om forslag med ændringer.  
For 21  
Imod 1  
Blank 4  
Vedttaget

### **ÆF17**

Erling 18-41 Er godt klar over at der er et enormt dårligt arbejdsmiljø, men det er kun de implicerede der er nævnt i dette forslag der er de aktive i AB. Det vil være drænende for AB  
Henrik 11-9 Hvad er grundene?  
Eva 17-36 Det er en dårlig ide at tvinge folk ind i AB, hvis de ikke er interesseret i arbejdet. Vi kan ikke vælte AB, da det er i grupperne de er valgt  
Kenni 5-115 Jeg er også bange for at arbejdet i AB-går ned  
Kathrine 17-48 Der bliver sat pladser til folk der ikke gider dukke op. Lad os give pladserne fri til folk der gerne vil.  
Henrik 11-9 Det er en stor arbejdsbyrde at sidde med to poster på en gang, men grunden til at stille forslaget oprindeligt, var at forbedre kommunikationen. Det mener jeg er lykkedes, og jeg vil syntes at det var synd hvis det går fløjten igen.  
Erling 18-41 Der har altid været problem med fremmøde. De tre tvungne er altid til stede.  
Morten 12-5 Jeg er enig med Eva. Jeg er redaktør i fiset, og sidder pt. Derfor i AB. Jeg stiller op igen til begge poster, men det vil gøre det nemmere at besætte poster, hvis en post ikke nødvendigvis hiver en anden post med sig. Kommunikationsproblemer er primært et problem som AB har og AB må løse.  
Kenni 5-115 Man kan melde afbud, hvis man ikke interesserer sig for AB. Lige nu fungerer det, lad os fortsætte som det er nu.  
Henrik 11-9 Jeg havde overset muligheden for at AB kunne udnævne en kontaktperson.  
Christian opsummerede.  
Johanne 5-59 Er AB og AUB det samme  
Christian Nej. AUB er boligselskabet AB er beboerforeningen.  
Henrik 11-9 At finde kontaktpersoner er AB's egen opgave.  
For 13  
Imod 2  
Blank 11  
Vedttaget

### **ÆF18a**

Bille 6-31 Fra tidligere arbejde i KNIU mener jeg at de personer der er servicemedarbejdere, ikke bør være i KNIU, da de så er konfronteret med de mennesker de skal sidde og behandle sager om.  
Forslag om at forslaget ændres  
Kathrine 17-48 Som servicemedarbejder er jeg helt enig, og bakker op om Billes forslag.  
Eva 17-36 Det må vel være op til servicemedarbejderen selv.  
Kathrine 17-48 Jeg mener at man kan komme forbi, hvis man har en fornemmelse af hvornår KNIU holder møde og kan gennemskue det.  
Bille 6-31 Har man været med til at behandle en sag, skal kontormedarbejderen muligvis sidde og lyve over for personen, ved en konfrontation. Det giver et problem hvis sagen ender i retten.  
Karsten 4-53 Sidder i AB og har lavet lidt KNIU-arbejde. Skal servicemedarbejderne så forlade lokalet?

Martin 10-7 De kan vel bare erklære sig inhabile.  
Kathrine 17-36 Min arbejdskraft er så uønsket.  
Kenni 5-115 Så står vi bedre i en retsag, hvis servicemedarbejderen ikke er til stede.  
Kathrine 17-36 Det er i retten det gælder.  
Christian Det kan være fornuftigt at adskille de valgte og de ansatte.  
Martin 10-7 Hvis man betragter beboerforeningen som et firma. Der findes masser af firmaer med medarbejdervalgte bestyrelsesmedlemmer.  
Kathrine 17-36 Det er kontorudvalget der står for min ansættelse  
Lars Munter Det er uddelegeret til kontorudvalget, hvilket AB kan ifølge forslag 18b

Servicemedarbejdere på beboerkontoret kan ikke være medlemmer af kontorudvalget og KNIU og er inhabile i KNIU-sager indgår i forlag 18b med et par andre rettelselser.  
Forslag 18a bortfalder, og revideret forslag 18b kommer til afstemning.

Afdelingsbestyrelsen har ansvar for at de stillinger, som generalforsamlingen afsætter i lønregnskabet, bliver besat. Stillingerne skal så vidt muligt besættes af beboere men kan ellers besættes af eksterne.

Afdelingsbestyrelsen kan vælge at uddelegere ansvaret til et udvalg eller en gruppe.

Nyt stk. 3:

Servicemedarbejderne på beboerkontoret kan ikke være medlemmer af kontorudvalget og KNIU og er inhabile i KNIU-sager .

For 22  
Imod 0  
Blank 5  
Vedtaget

#### **ÆF19**

Kathrine 17-36 Det giver da ingen mening hvis man skal melde afbud til et møde, hvis man har tænkt sig at møde op! Lad os få ryddet ordentligt op  
Der stemmes om: Ved fravær skal...inden mødets afholdelse

For 23  
Imod 0  
Blank 3  
Vedtaget

#### **ÆF20**

Erling 18-41 Lad det gå ind i en forretningsorden

For 19  
Imod 0  
Blank 6  
Vedtaget

#### **ÆF21**

Ændring af kasserens arbejde

Erling 18-41 Hvorfor ikke bare kontorudvalget

Kathrine 17-36 For mange kokke fordærver maden

Christian Det er blevet bedre siden vi fik reduceret det fra AB til kontorudvalget. Det er en god ide

Lars Munter Der har været et problem med modstridende meldinger

Henrik 11-9 Er der taget stilling til at der kunne vælges en tillidsperson mellem de ansatte

For 19  
Imod 0  
Blank 8  
Vedtaget

#### **ÆF22**

Thomas 10-77 Det lyder som en glimrende ide

For 22  
Imod 0  
Blank 5  
Vedtaget

### **ÆF23**

For 18  
Imod 0  
Blank 7  
Vedtaget

### **ÆF25**

Henrik 11-9 Der gøres en stor indsats for at opdatere kalenderen bag i fiset.  
Erling 18-41 formulering "...udadvendt arbejde" er noget vag. Man skulle måske bearbejde den til næste års GF

For 21  
Imod 0  
Blank 6  
Vedtaget

### **ÆF26**

Kathrine 17-36 Som ansat på beboerkontoret syntes jeg det lyder fornuftigt

For 22  
Imod 0  
Blank 2  
Vedtaget

### **ÆF27**

Morten 12-5 Det giver ingen mening at præcisere at folk skal overholde loven  
Erling 18-41 Det lader til at være en overraskelse for folk at det skal overholde loven i nyttehaverne. § er ikke uden mening.

Kathrine 17-36 Hvis folk ikke overholder loven, tror du så folk vil overholde ordensregler?

Christian Dette er ikke en diskussion om nyttehaverne, men fællesarealer.

For 20  
Imod 1  
Blank 5  
Vedtaget

### **ÆF27a**

Thomas 10-77 Resten af pengene ud over de 1200 kommer fra beboerne?

Morten 12-5 Ja, men tilskuddet gør at den tilhører AUB.

For 17  
Imod 0  
Blank 9

### **ÆF28**

Thomas 10-77 Kunne det være en ide at hver gang havde en kontaktperson.

Christian Jeg tror det ville være at trække for meget på den gode vilje

Erling 18-41 Problemet er, hvis jeg arver et eller andet sindsygt.

Morten 12-5 Torben ønsker en paragraf at slå beboerne oven i hovedet med, hvis bænke ikke vedligeholdes.

Karsten 4-53 Hvordan vil AUB holde styr på hvad der tilhører hvem? Der må være en mærkning

Thomas 20-100 De blå mænd er meget voldsomme i deres angreb på fælleshaverne, og deres angreb på beboernes ejendele.

Christian Der var en gang hvor de blå mænd fik besked på at gå til angreb, den beslutning er gjort om. Er der noget man er utilfreds med i forhold til de blå mænd, må man henvende sig til inspektøren.



Erling 18-41 Man kan arve et hegn eller andet, man så pludselig er ansvarlig for at vedligeholde.

Morten 12-5 Ønsker man ikke at vedligeholde noget man har arvet, kan man henvende sig til administrationen

Forslag trukket

### **ÆF29**

Keld 10-10 Skal man nu søge om en havetrappe?

Morten 12-5 Det skal man principielt allerede, men det tager vi ikke så alvorligt

Keld 10-10 Kunne man ikke ændre det til, hvis det er noget permanent, ikke hvis det er noget man blot kan flytte?

Morten 12-5 Jeg kunne ikke formulere det bedre

David 16-90 vi talte om faste installationer.

Karsten 4-53 Der må ikke sættes noget fast i bygningerne, så der er ingen lovlige faste installationer i Morbærhaven

Afstemning med ændringer

For 23

Imod 1

blank 1

Vedtaget

### **ÆF30**

Morten 12-5 fremlagde

For 22

Imod 0

Blank 4

Vedtaget

### **ÆF31**

Morten 12-5 fremlagde

For 23

Imod 0

Blank 3

Vedtaget

### **ÆF32**

Morten 12-5 fremlagde

Kenni 5-115 Ydderblokkene, hvor stor er haven ved dem

Morten 12-5 Der medregnes normalt 2 meter

Erling 18-41 Så skal pengene vel også godkendes på FM

Karsten 4-53 Er det beboerforeningens penge der skal bruges, må det være beboerne der skal godkende det.

Morten 12-5 Det var ikke tanken

Bille 6-31 Hvis beboerne ikke selv skal betale noget, skal det til godkendelse på et FM

Keld 10-10 Bliver der ikke blot lagt græs

Morten 12-5 Nej, det tænkes også at haven skal aflukkes i den ene ende.

Tages til afstemning med, ændringer skal bevilges på FM

For 24

Imod 0

Blank 2

Vedtaget

### **ÆF33**

For 25

Imod

Blank 1

Vedtaget

## **7. Fastsættelse af timetal for lønnede tillidspersoner og servicepersoner**

- a. Regnskabsfører for Den Våde Høne (Tillidspost)
  - For 18
  - Imod 1
  - Blank 6
  - Godkendt
- b. Indkøber for Den Våde Høne (Tillidspost)
  - For 17
  - Imod 1
  - Blank 7
  - Godkendt
- c. Kasserer for beboerforeningen (Tillidspost)
  - For 21
  - Imod 0
  - Blank 4
  - Godkendt
- d. Servicemedarbejdere (Ansæt)
  - For 22
  - Imod 0
  - Blank 4
  - Godkendt
- e. Sekretær (Ansæt)
  - For 22
  - Imod 0
  - Blank 3
  - Godkendt
- f. Rengøringsmedarbejdere i beboerforeningen (Ansæt)
  - For 20
  - Imod 0
  - Blank 5
  - Godkendt
- g. Rengøringsmedarbejdere på Den Våde Høne (Ansæt)
  - Kenni 5-115 kom med et ændringsforslag der gik ud på at skære i bevillingen, således at beboerforeningen fremover kun betaler for to gange rengøring om ugen, imod nu 3 gange.
  - Katrine 2-39 Der bliver da gjort rent 4 gange nu
  - Kenni 5-115 nej kun 3. Kenni kom med en længere forklaring: Der bruges for mange penge på hønen pt. Lad os få folk til at se lidt alvorligt på engagementet, og lad hønemedlemmerne selv om at gøre rent den ene gang om ugen, eller lad

nedskæringer i andre poster, som f.eks. egetforbrug og svind, betale den sidste ugentlige rengøring.

Karsten 4-53 hvad dage bliver der gjort rent nu

Kenni 5-115 efter torsdag efter fredag og efter lørdag

Karsten 4-53 Var det så ikke en ide at overtage rengøringen torsdag.

Eva 17-36 Det har også en konsekvens for ham der har rengøringen.

David 16-90 Jeg går ikke ind for micromanagement, hvis der skæres i rengøringsbudgettet, må det være op til hønen at administrere den rengøring man får bevilget.

Michael 18-69 De timer der tages i rengøringen bruges med andre ord på ting som egetforbrug. Hvad med en rabat i stedet for frit forbrug.

Kathrine 17-48 Rengøringsmedarbejderen er indforstået med nedskæringen. Her kunne der tages fat i forhold til de udgifter der ikke er rimelige, så hønen selv kunne betale den sidste rengøring

Jonas 6-50 Egetforbrug+svind hvem betaler for det?

Kenni 5-115 Det gør beboerne igennem de mange af hønens faste udgifter, der fast betales af beboerforeningen, fordi hønen ikke selv har råd

Lars Munter Svind er for gammel øl, ting der forsvinder, drikkevarer der ikke bliver noteret.

Bille 6-31 Tidligere var bartænderne lønnede, nu drikker de gratis i stedet. Hvor mange timer ønskes der ændret til?

Går til afstemning med 30 timer i alt (15 pr. medarbejder pr. måned)

For 17

Imod 2

Blank 6

Vedtaget

h. Festkontrollant (Ansæt)

Thomas 10-77 Hvad er grunden til at timetallet stiger

Lars Munter Der er kommet nye regler med et større mængde udlån

Henrik 11-9 Er der fundet en ny? Har man talt med ham?

Lars Munter JA og JA

For 23

Imod 0

Blank 2

8. **Fastsættelse af lønninger for beboerværtshuset Den Våde Høne**

Eva 17-36 Vi får ingen løn

Karsten 4-53 I drikker gratis

Lønnen fastsat til 0 kroner

For 22

Imod 0

Blank 3

## 9. **Beboerforeningens budget – herunder fastsættelse af rammebeløb**

Kathrine 17-48 Syntes at musikgruppen søger om mange penge  
Thomas 20-100 Vi er nødt til at indkøbe nyt udstyr, da det vi har er utidssvarende  
Karsten 4-53 Netværksgruppen søger 29000, uden forklaringer  
David 16-90 Vi søger om det samme som sidste år 10.000 til uddannelse, og en mødebevilling på 14.000  
Julia 6-69 kan alle få kurser, hvis de ønsker at dygtiggøre sig  
Eva 17-36 ja  
Thomas 10-77 har de med netværket at gøre  
Eva 17-36 ja  
Keld 10-10 Der er gang i en udvikling  
Julia 6-69 Hundetræning udvikler sig også  
Thomas 10-77 Er det nødvendigt med så høj mødebevilling  
Keld 10-10 vi sidder hele dage og arbejder. Hvis folk ikke får mad, sker der ikke noget.  
Katrine 2-39 Det giver i snit 500 pr. mødegang  
Thomas 20-100 Dette er peanuts, skal vi komme videre. Jeg syntes at det er fair nok.  
Henrik 11-9 Vi har disse diskussioner hvert år.  
Kenni 5-115 Derfor er der ingen grund til at frådse med pengene

Der stemmes om gruppebevillinger

For 22

Imod 1

Blank 2

Vedtaget

Der stemmes om resten af budgettet

For 22

Imod 0

Blank 3

Vedtaget

## 10. **Fastsættelse af kontingent**

Lars Munter lad os bibeholde kontingentet på 60 kroner. Folk overbudgetterer, og vi bruger aldrig de penge der er bevilget. Så et potentielt underskud på 125.000 vender sig hurtigt til næsten ingen ting.

Thomas 10-77 Hvor betaler vi kontingent?

Lars Munter over huslejen

Vi stemmer om 60 kr. om måneden

For 21

Imod 0

Blank 3

Vedtaget

## 11. **Valg af tillidspersoner**

- a. Redaktør for Det Sædvanlige Fis

Morten 12-5 tager imod genvalg.

Valgt

- b. Bevillingsindehavere for Den Våde Høne

Eva 17-36 tager imod genvalg.

Valgt

- c. Netværksadministratorer

Johnny 16-76 og David 16-90 tager imod genvalg.

Karsten 4-53 Kan en ekstern være netværksadministrator?

Erling 18-41 Jeg har ikke kunnet finde nogle vedtægter der taler imod det.

Valgt

d. 12 medlemmer til AUB's repræsentantskab

Henrik 11-9

Thomas 10-77

Kate 3-28

Kenni 5-115

Karsten 4-53

Bille 6-31

Eva 17-36

Morten 12-5

Katrine 2-39

Erling 18-41

Valgt (to ledige pladser)

e. Kasserer for beboerforeningen

Lars Munter indstillet

Thomas 10-77 Kan alle komme ind fra højre, uden kendskab til regnskaber.

Lars Munter Principielt ja!

Valgt

f. Regnskabsfører for Morbærtryk

Lars Munter indstillet

Valgt

g. Regnskabsfører for Den Våde Høne

Lars Munter indstillet

Valgt

h. Indkøber for Den Våde Høne

Lotte 4-32 Genopstiller

Valgt

i. Regnskabsfører for Sommerfestgruppen

Der er ingen sommerfestgruppe! Ingen valgt

## 12. Eventuelt

Karsten 4-53 Bille nævnte løn på hønen. Tidligere fik man ikke altid løn, men man måtte selv betale sine drikkevarer

Winkina 19-45 Der er et problem med rygning i forlokalet. Festlokalebrugerne er ikke opmærksomme på at genbrugsgruppen bruger lokalet. Genbrugsgruppen har haft en

annonce i Albertslund Posten.

Hvad gør man i forhold til sæbebeholderne i vaskerierne. Adm reagerer ikke

Der skulle afholdes et møde vedr a-b ordning/vedligeholdelse af lejlighederne

Karsten 4-53 Sæbebeholderne kan henvende sig til AUB's bestyrelse, a-b ordning er gået i stå.

Winkina 19-45 Bryggergruppen er den der stadig?

Henrik 11-9 Efterlys gruppen i fiset. Få evt gruppen nedlagt, hvis der ikke er nogen medlemmer

Kenni 5-115 Vores nu forhåndværende formand har været turen igennem for AB om hvad man skal og kan i lejlighederne

Karsten 4-53 Rygning i festlokalet er i orden.

Eva 17-36 Forlokalet i centeret er ikke en del af festlokalet.

Winkina 19-45 Det er et spørgsmål om information.

Lars Munter Hvis man kunne flytte åbningsdagen til en anden dag, kunne man også bruge køkkenet i festlokalet.

Martin 10-7 Der er lejere af festlokalet der føler at de ikke har adgang til toilettet når de lejer lokalet

Winkina 19-45 Jeg fylder aldrig så meget at man ikke kan komme på toilettet.

# Ændringsforslag

## Indstiller:

Navn på beboer/gruppe/udvalg: Kenni Flink

Blok-Husnr: 5-115

Ændring

Tilføjelse

Sletning

Papir (ÆF# / BF# /Budgetpost): ÆF16    Linie nr.

---

## Forslag:

Repræsentantskabsmøderne er åbne for Morbærhavens beboere, som observatøre uden tale eller stemmeret.

Stk. 4 ...sørger for at dagsordenen offentliggøres. Tilføjes efter ordet; "Bestyrelsesmøder"

# Ændringsforslag

## Indstiller:

Navn på beboer/gruppe/udvalg: Erling Otto

Blok-Husnr: 18-41

- Ændring  
 Tilføjelse  
 Sletning

Papir (ÆF# / BF# /Budgetpost): ÆF13      Linie nr.

---

## Forslag:

I §12 stk. 3 indsættes tekst fra "Ændringsforslag nr. 5" (§4) "Hvis ingen egnede medlemmer ønsker, at påtage sig hvervet som kasserer for beboerforeningen".

§12 stk. 3 bliver til "... Afdelingsbestyrelsen ansætter en kasserer", "hvis ingen egnede medlemmer ønsker, at påtage sig hvervet som kasserer for beboerforeningen" "og informerer efterfølgende fællesmødet herom."

Ændringsforslag til "Ændringsforslag nr. 10":  
"Alle møder er beslutningsdygtige." beholdes også!

Ændringsforslag til "Ændringsforslag nr. 18b":  
[Samme ændring som i ændringsforslag nr. 13]  
"Stillingerne kan besættes af beboere såvel som eksterne" ændres til  
"Hvis ingen egnede medlemmer ønsker at påtage sig hvervet, kan stillingerne besættes af eksterne"



# Ændringsforslag

## Indstiller:

Navn på beboer/gruppe/udvalg: Kenni Flink

Blok-Husnr: 5-115

- Ændring
- Tilføjelse
- Sletning

Papir (ÆF# / BF# /Budgetpost): Rengøring Hønen      Linie nr.

---

## Forslag:

Skære 1/3 af budgettet, så rengøringsmedarbejderen stadigvæk gør rent fredag og lørdag, mod tre gange om ugen nu, men hønegruppen selv sørger for rengøring søndag, som så kan gøres i forlængelse af hønemødet tirsdag.